
 

 

Referat fra møte i FAU ved Skøyenåsen skole 21. mars 2023 

Skoleledelsen informerer 

• Rektor Mads Furu orienterte om diskusjoner om digitale verktøy (PC) som skolen stiller til 
disposisjon. Hovedpunkter: 

o Digital kompetanse er en av fem grunnleggende ferdigheter skolen skal prioritere. 

o Skøyenåsen ønsker ikke å være en leksefri skole. Derfor ikke aktuelt at elevene ikke får 
ha PC med hjem. Holdningsarbeid er derfor nøkkelen mtp ønsket bruk av PC. 

o Brukertilgang: bare elevene har brukertilgang til PC’en. Personvernreglementet er til 
hinder for at foresatte gis tilgang. Dette inkluderer Onenote.  

o Det er en sperre på hvilke programmer man kan installere på PC’ene.  

o Politikken for administrering av PCer er lik for alle skoler i Oslo Kommune 

o Utvalgte innspill fra foresatte 

▪ PC’ene kan i dag brukes til alle typer nettsider og uønsket bruk som ikke er 
forenlig med formålet. Skolen bør sette inn tiltak som hindrer dette. 

▪ Det ble kommentert at det er behov for mer konkret informasjon om hvilke 
muligheter foresatte faktisk har for å installere programvare eller på annen måte 
etablere tiltak som skal bidra til tilsiktet bruk av PC’ene.  

▪ De digitale verktøyene (f eks Onenote) er per i dag ikke tilrettelagt for at 
foresatte kan ha innsyn i skolearbeidet, og legger ikke til rette for godt 
samarbeid hjem/skole. Det er behov for at skolen tar grep her. 

• Eksamen 10. trinn 

o Pål Reis informerte. Utdanningsetaten styrer datoer for eksamen.  Skriftlig eksamen likt i 
hele Norge, muntlig likt i Oslo. 

• Orientering fra Driftsstyret 

o Rekruttering, en rekke ansettelser på plass for neste år. 

o Ordensreglementet er modent for revisjon. 

o Skolebygg: ikke noe nytt å melde. Fortsatt planen at det skal stå ferdig i 2027.  

o Utfordringer med lukt i klasserom i paviljong 
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Øvrige poster 

• Nye veiledere for hjem- og skolesamarbeid: 
FAU-representantene bes svare på spørreundersøkelse fra Utdanningsetaten innen 29. 
mars. 

• Status natteravn: 
Rolige natteravnkvelder så langt i år. Hver klasse har ansvar for å stille med tre natteravner i 
løpet av året. 

• Nytt fra Skolemiljøutvalget: 
Kommet sent i gang, de to første planlagte møtene er blitt avlyst. Har diskutert 
elevundersøkelsen. Skal gå gjennom skolereglementet.  

• Økonomi Rjukan 08-kullet: 
2008-kullet: Totalt innsamlet hittil 227’, gjenstående beløp som må samles inn er 234’ . 
Innsamling av resterende beløp begynner å haste. 
 
Søknadsfrist til Udir for støtte til skoleturer er 8. september. Frode Ingvar Bjerk følger opp. 
 
Hver klasse skal utpeke en dugnadsansvarlig, som har ansvar for å koordinere 
dugnadsaktiviteter i klassen. Bør gjøres allerede på 8. trinn. Benjamin Westerfjell følger opp 
overfor skolen mht behovet for infomøte om Rjukan for 8. trinn, inkl viktigheten av å 
komme i gang med planlegging av innsamlingsaktiviteter allerede på 8. trinn. 

• Skole/hjem-samarbeid – arbeidsgruppe digitalisering? 
 
Forslaget om å etablere en arbeidsgruppe som skal løfte frem utfordringer og muligheter 
knyttet til digitale verktøy i skolen ble luftet. Flere kommenterte at temaet fortjener fokus 
og oppfølging fra FAU.  
 
Mange ting å ta tak i på det digitale området, særlig når det gjelder potensialet for bedre 
samarbeid mellom skole og hjem.  
 
Hver FAU-representant undersøker om det er kandidater i klassene som kan tenke seg å 
bidra i en slik arbeidsgruppe. 

 

Kjetil Holmen, referent 
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